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- Što se tiče samog polaska u školu, to je OK. Mene jedino malo brine što ovaj boravak posle  
škole koji je uveden sada nije regulisan od strane ministarstva, jer oni nemaju uvid na terenu.
Na primer, dali su  dozvolu da se u boravak uključi recimo dvanaest prvaka, a postoji potreba za
mnogo većim brojem. Ovo mi je inače prvo dete koje šaljem u školu, pa se i sam privikavam.
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